



Funded by the European Union
بتمويل من الاتحاد الأوروبي



TATWEER (Development): Civil Society Capacity Building Program CSO-LA/2019/412-242

Call for Proposals

Un Ponte Per in partnership with Al-Mesalla are seeking proposals for the “TATWEER” project, financed by the European Union under Reference CSO-LA/2019/412-242 TATWEER (Development).

You can see the application form, grants application guidelines, and its annexes [here](#) or at TATWEER’s platform at <https://tatweercssc.org>

The deadline for submission of proposals is the **30th of April, 2022, 23:59 PM Baghdad time.**

An online orientation session on this Call for Proposals will be held on April the 7th, 2022, at 10 AM, as explained in Section 8 of the Applicants’ Guidelines. This orientation session will cover all aspects of the Call for Proposal and the sub-grant scheme: background and rationale, the roles, the objectives and scopes of the sub-grant scheme; the formats used (project proposal template, budget, simplified logical framework); the principle of eligibility (of applicants and of costs) and other basic rules; the evaluation process, and all other relevant points. Sufficient question time will be guaranteed.

After the orientation session, participants can ask for clarifications to the Tatweer’s Centers, by requesting to arrange in-person meetings or contacting them via email, as explained in Section 8 of the Applicants’ Guidelines. The answers to all the questions asked during the orientation session, direct visits or via email will be published in a document on the project’s platform <https://tatweercssc.org> on April the 21st, 2022.

Un Ponte Per | UPP - Humanitarian Organization – NGO

Headquarter -Italy: via Poliziano 18-22, 00184 Rome - Italy - ph. (+39) 06 44 70 2906 - e-mail: info@unponteper.it - web site: www.unponteper.it
Country Office -Iraq: Erbil City, Ankawa, Qasra, Aveen st. House n° 240/8/420, Erbil (KR I) - Iraq. ph. (+964) 750 815 40 04 - e-mail: iraq@unponteper.it



Funded by the European Union
بتمويل من الاتحاد الأوروبي



TATWEER (Development): Civil Society Capacity Building Program CSO-LA/2019/412-242

دعوة لتقديم عروض مقترحات مشاريع

تسعى منظمة Un Ponte Per للحصول على مقترحات لمشروع "TATWEER" الممول من الاتحاد الأوروبي تحت المرجع TATWEER CSO-LA / 2019 / 412-242 (تطوير).

يمكنك الاطلاع على نموذج الطلب ، وإرشادات طلب المنح ، وملاحظتها [هنا](#) أو على منصة تطوير على <https://tatweercssc.org>

الموعد النهائي لتقديم العروض هو يوم السبت، 30 نيسان 2022 الساعة 59:23 مساءً بتوقيت بغداد.

سيتم تقديم جلسة توجيهية عبر الإنترنت بشأن هذه الدعوة لتقديم العروض في يوم الخميس 7 نيسان 2022، الساعة 10 صباحًا بتوقيت بغداد، كما هو موضح في القسم 8 من إرشادات مقدمي الطلبات. ستغطي هذه الجلسة التوجيهية جميع جوانب طلب تقديم العروض وخطة المنحة الفرعية: الخلفية والأسباب المنطقية، والأدوار، والأهداف، ونطاقات خطة المنحة الفرعية؛ الأشكال المستخدمة (نموذج اقتراح المشروع، الميزانية، الإطار المنطقي المبسط)؛ مبدأ الأهلية للمتقدمين والتكاليف) والقواعد الأساسية الأخرى؛ عملية التقييم، وجميع النقاط الأخرى ذات الصلة. سيتم ضمان وقت كافٍ للأسئلة.

بعد الجلسة التوجيهية، يمكن للمشاركين طلب توضيحات من مراكز تطوير، من خلال طلب ترتيب اجتماعات شخصية أو الاتصال بهم عبر البريد الإلكتروني، كما هو موضح في القسم 8 من إرشادات المتقدمين. سيتم نشر الإجابات على جميع الأسئلة المطروحة خلال جلسة التوجيه أو الزيارات المباشرة أو عبر البريد الإلكتروني في مستند على الموقع الإلكتروني للمشروع <https://tatweercssc.org> في يوم الخميس 21 نيسان 2022.

Un Ponte Per | UPP - Humanitarian Organization – NGO

Headquarter -Italy: via Poliziano 18-22, 00184 Rome - Italy - ph. (+39) 06 44 70 2906 - e-mail: info@unponteper.it - web site: www.unponteper.it
Country Office -Iraq: Erbil City, Ankawa, Qasra, Aveen st. House n° 240/8/420, Erbil (KR I) - Iraq. ph. (+964) 750 815 40 04 - e-mail: iraq@unponteper.it